

## Dagsorden Forretningsudvalgsmøde

Sted: Abrahamsens Gård - Tirsdag den 21. marts 2017 kl. 19.15

Deltagere: Merete, Ole og Pernille – *Afbud Stig*

<b>Dagsorden</b>	<b>Referat</b>
1. Politik for kørsel (samkørsel)	<i>Vi har jo egentlig en helt fint beskrevet politik for kørsel. Reglerne står under tilskud. Ole opdaterer hjemmesiden, så reglerne også står i politikken for området. Ole taler med Bent ift. Eventuelle udfordringer med kørselsordningen.</i>
2. Kontingentopkrævning - evt. ændring af tidspunkt for opkrævning	<i>Vi forslår at man ændrer opkrævningen til 1/10 med betalingsfrist 30/11. Ole hører Bent omkring hans holdning til dette.</i>
3. Div. Match 9. april - Tilmelding 31/3	<i>Ole sende mail rundt omkring tilmelding til div. Match. Pernille og PE kontakter medlemmer der ikke er tilmeldt.</i>
4. Opfølgning Generalforsamling JFS - Plan bestyrelsesmøder - Haltid	<i>Pernille sender mail til Ole (ny formand i JFS) ift. plan for kommende bestyrelsesmøder i JFS og fortæller samtidig omkring OK Gorms ønske om haltid vinteren 17/18.</i>
5. Opdatering hjemmeside	<i>Ole+Pernille. Løbstilmelder bør præsenteres med kontakt info under bestyrelsen på hjemmesiden.</i>
6. Naturens Dag	<i>Ole kontakter Bent for at få en ide om hvilke ressourcer og i hvilket omfang dette arrangement plejer at foregå.</i>
7. Træningstøj træner/løbe T-shirts	<i>Pernille sender mail til Mikkel fra Trimtex. Vi snakkede om evt. at søge festivallen ift. støtte til trænetøj.</i>
8. Træningsopstart 28. marts	<i>Der har været indlæg i avisen. Pernille har fået velkomstbreve af Merete, da Merete er forhindret denne dag.</i>
9. Evt.	<i>Jørgen spurgte ift. nøgle til det nye materialehus. Nøglen hænger i skabet i rummet med poster osv.</i>
10. Næste møde	<i>Næste møde bliver først efter bestyrelsesmødet i maj med mindre der opstår en grund til at holde et forretningsudvalgsmøde inden da.</i>